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Forslag 1: 
Forslagsstiller: Styret 

Godt samarbeid til det beste for innbyggerne 
Sarpsborg Arbeiderparti ønsker at Sarpsborg kommune utvider sitt samarbeid med Fredrikstad 

kommune om innovasjon og næringsutvikling, samt videreutvikling av et godt offentlig drevet 

tjenestetilbud for våre innbyggere der det er naturlig.  

Det er i dag et utstrakt samarbeid om samferdselsprosjekter, skjenkepolitikk, parkering og samarbeid i 

regionrådet. Dette er erfaringer det bør bygges videre på. Gjennom de tiltakene vi gjennomfører og 

utbyggingene vi foretar, gjør vi Nedre Glomma til et bedre og mer framtidsrettet bo- og arbeidsmarked, 

og vi er helt avhengige av samarbeidet for å få det til. Å drive sentrumsutvikling, jernbaneutbygging og 

veiutbygging samtidig er omfattende, og vil prege regionen i årene som kommer. I den andre enden ser 

vi en moderne, klimariktig og attraktiv region. 

Samtidig vet vi at kravene til kommunale tjenester stadig øker. Sarpsborg kommune har vært ledende på 

innovasjonsarbeid, og dette kan ytterligere styrkes gjennom et nært samarbeid med Fredrikstad 

kommune. 

Områder som kan være naturlige å samarbeide om: 

 Felles arbeidsmarked 

 Utvikling av Borg Havn 

 Næringsutvikling 

 Innovasjon 

Styrets innstilling: Oversendes redaksjonskomiteen 

Forslag 2: 
Forslagsstiller: Borgen Arbeiderlag 

Borgen Arbeiderlag ønsker at Sarpsborg Arbeiderparti setter fokus på gode nærmiljøtiltak i bo-områdene 

utenfor sentrum og da i særdeleshet sekundærområder som Borgen.  

Det må legges til rette for gode aktivitets/fritidsmuligheter for ungdom med blant annet aktivitetspark 

ved gamle Skjeberg administrasjonsbygg og at Sandbakken hallen blir reist og tatt i bruk.  

Sarpsborg Arbeiderpartis bystyregruppe må starte arbeidet med å se på hvorvidt kommunen skal melde 

sin interesse for kjøp av Borg videregående skole når fylkeskommunen avhender denne. I en slik 

mulighetsstudie bør det vurderes om noen eksisterende kommunale tjenester kan samlokaliseres der og 

dermed få bedre arbeidsvilkår.  

Styrets innstilling: Oversendes redaksjonskomiteen 



 

Forslag 3: 
Forslagsstiller: Borgen Arbeiderlag 

Sarpsborg Arbeiderparti tar initiativ til en gjennomgang av de politiske partienes arbeidsvilkår i 

kommunen hvor innføring av partistøtte og innretningen på frikjøpsordningen for politikere vurderes. 

Dette bør være besluttet i god tid før 2019.  

Styrets innstilling: Oversendes til partistyret for videre arbeid 

Forslag 4: 
Forslagsstiller: Borgen Arbeiderlag 

Sykehuset Østfold Kalnes ble tatt i bruk i 2015. Etter 1 1/2 - 2 års drift kommer det fortsatt 

bekymringsfulle beskrivelser om sykehuset vårt. Det gjelder overbelegg, slitne medarbeidere, 

korridorpasienter o.s.v.  

Borgen arbeiderlag er fornøyd med å ha fått det nye sykehuset i Østfold til Sarpsborg. Vi er likevel 

bekymret for om arbeidet som daglig utføres i sykehuset ikke har nødvendige og tilstrekkelige ressurser 

for å kunne gi et godt helsetilbud til Sarpsborg og Østfolds befolkning. Vi hører om korridorpasienter, om 

pasienter som flyttes hit og dit innad i sykehuset. Vi hører om pasienter som ligger på madrass på gulvet 

og ikke i seng. Vi hører om nedleggelser av akuttbiler. Vi overhører for ofte samtaler fra slitne ansatte 

hvor de beskriver et krevende arbeidsmiljø med mange oppgaver og stort tidspress. Vi hører at 

sykehuset utvider opptaksområdet uten at sykehuset utvider kapasiteten. 

Borgen arbeiderlag mener at denne ressursknappheten også kommer til syne ved at alvorlig syke 

pasienter skrives ut som ferdigbehandlet på sykehuset og overføres til kommunen. Mange vil si at de 

skrives ut for tidlig. 

Borgen arbeiderlag mener at legestreiken i 2016 også viser at samarbeidsklimaet i sykehusene ikke er 

godt. Borgen arbeiderlag mener at utilstrekkelige driftsressurser er medvirkende til denne uheldige 

utviklingen. 

Borgen arbeiderlag mener at utgifter til nye sykehus ikke må gå på bekostning av ressurser til 

pasientbehandling.  

Forslag til vedtak 

Borgen arbeiderlag mener at ressurser til pasientbehandling må økes og at utgifter til nye sykehusbygg 

ikke må påvirke utgifter til pasientbehandling. På denne måten kan også ansatte sikres gode 

arbeidsforhold og styrke samarbeidet innad i sykehusene. 

Styrets innstilling: Oversendes redaksjonskomiteen 

 



Forslag 5: 
Forslagsstiller: Tune Arbeiderpartilag 

Når det velges studieleder og studieutvalg i Sarpsborg Arbeiderparti bør studieledere i laga være 

selvskrevne medlemmer i utvalget. 

Styrets innstilling: Intensjonen i forslaget støttes og det oversendes det nye styret 

Forslag 6: 
Forslagsstiller: Tune Arbeiderpartilag 

Når det velges kvinnekontakt og kvinnekontakt-utvalg i Sarpsborg Arbeiderparti bør kvinnekontaktene i 

laga være selvskrevne medlemmer i utvalget.  

Styrets innstilling: Intensjonen i forslaget støttes og det oversendes det nye styret 

 

 


